
Styremøte HBF 08.10.2024  

Møte innkalt av: Inge Faleide 

Type møte: Styremøte 

Møteleder: Inge Faleide 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Tore Nilssen, Willy Westeng, Roald Kjeverud, Inge Faleide og Heidi Nordhaug. 

Forfall: Hans Petter Aas og Bjørn W Andersen 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Presentasjon av HBF  

• Tjuvholmen kro 

• Status pågående saker 

• Orientering om fremtidig møte Hamar kommune 

• Eventuelt 
 

Presentasjon av HBF: 
 
Bakgrunnen for denne saken er et behov for å ha en slags presentasjon av HBF og vår aktivitet, til 
bruk ovenfor kommunen og andre aktører i forbindelse med planene på Mjøsfronten og 
Jernbanebrygga. Til denne saken møtte Halvard Larsen fra Reklamare.  Det ble drøftet litt hva som 
bør med i en presentasjon, og Halvard Larsen starter å jobbe litt med dette, slik at vi får et utkast 
som det kan jobbes videre med. Her vil vi også se på om vi skal få med Seilforeningen og Roklubben 
sitt virke og aktiviteter i området. 
 
 
Tjuvholmen kro: 
 
Det er avholdt et møte med leietaker på kroa. Leietaker har skrevet et lite notat til styret i HBF i 
etterkant av møtet, som skisserer litt tanker for driften videre. Styret vil svare opp leietaker i forhold 
til notatet, og presisere sine forventninger til driften for neste år. 
 
Status pågående saker: 
 
Vedlikeholdsplan for brygger i indre havn på Tjuvhomen og i Brygga båthavn. 
Det er gjennomført befaring av bryggene i Brygga båthavn. Det ble konkludert med at selve 
konstruksjonen er ok, slik at det vil være greit å foreta utbedringer av treverket. Det ble dermed 
besluttet at vi vil skifte kantbordet på alle bryggene og skifte treverk på alle utriggerne på brygge 1, 2 
og 4 i Brygga. Brygge 3 er så langt ok slik den er. Dette arbeidet tas på dugnad så tidlig som mulig til 
våren, før båtsesongen starter. 
 
Rydding i enden av plassen 
Dette arbeidet er nå sluttført, med unntak av å få fjernet noen gjensatte krybber.  Hvis disse ikke blir 
hentet nå i forbindelse med at båtene heises på land, så må de kunne leveres på Stensli. Området i 
enden av plassen må planeres og pyntes litt på, dette tas til våren. 
 



Avtale med Hamar kommune for leie av plassen 
Her har vi ikke mottatt utkast fra kommuneadvokaten ennå, men antar at dette snart vil komme. 
Styreleder følger opp saken. 
 
Innredning av lagringscontainere 
Det er ikke blitt tid til å gjøre denne jobben ennå, men det er tatt mål og båtplassansvarlig har 
oversikt over hva som trengs av materialer til jobben. 
 
Nytt møte med Hamar kommune: 
 
Styreleder orienterte om et fremtidig møte med kommunens prosjektleder for utviklingen ved 
Mjøsfronten. 
 
Eventuelt: 
 
Nasjonal maritim sikkerhetsdag: 
Det er mottatt en henvendelse fra KNBF Region Øst, i forhold til et ønske om å benytte vårt anlegg til 
å arrangere Nasjonal maritim sikkerhetsdag. Styret stiller seg i utgangspunktet positive til dette, men 
ønsker en avklaring av hvor mye involvering det vil kreve av HBF. Sekretær følger opp henvendelsen. 
 
Møte i KNBF på Tjuvholmen kro i november: 
Vi har fått varsel om at vi kommer til å bli invitert til et møte som KNBF skal ha på Hamar i november. 
Styreleder setter av tid til å delta på dette. 
 
 
Neste styremøte avholdes klokken 18.30 den 12.11.24 
 
Styret. 


